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Abstract (en)
[origin: CN108067370A] The invention relates to a method and a device for gluing particles, wherein the particles are transported in a transport tube
(3) in a flow direction (F) by means of a carrier medium, a binder is injected into the transport tube (3) with at least one primary nozzle (4), at least
one second nozzle for injecting compressed air and / or water and / or steam is used to predetermine the flow directionof the injected binder and /
or atomize the injected binder. In order to be able to increase the time between the cleaning cycles with a uniform distribution of the binder on the
particles, it is provided that the binder spray jet (14) of the downstream of the primary nozzle (4) in the flow direction (F) is hit and deflected by a
compressed air and / or steam and / or water jet (13) from the secondary nozzle (5) spaced from the primary nozzle (4).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zur Beleimung von Partikeln, wobei die Partikel in einem Transportrohr (3) in einer
Strömungsrichtung (F) mittels eines Trägermediums transportiert werden, wobei mit wenigstens einer Primärdüse (4) ein Bindemittel in das
Transportrohr (3) einspritzt wird und wobei mit wenigstens einer zweiten Düse zur Einspritzung von Pressluft und/oder Wasser und/oder Dampf dem
eingespritzten Bindemittel eine Strömungsrichtung vorgegeben und/oder es zerstäubt wird. Um bei einer gleichmäßigen Verteilung des Bindemittels
auf die Partikel den Zeitraum zwischen den Reinigungszyklen deutlich erhöhen zu können, ist vorgesehen, dass der Bindemittel-Sprühstrahl (14) des
in Strömungsrichtung (F) hinter dem Austritt aus der Primärdüse (4) von einem Pressluft- und/oder Dampf- und/oder Wasserstrahl (13) aus der von
der Primärdüse (4) beabstandeten Sekundärdüse (5) getroffen und abgelenkt wird.
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